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Protokoll styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2024 
 

Møtenummer:  1 - 2024 

Sted:   Teams 

Dato:   Onsdag 31.januar 2024 

Tid:   Kl. 19.00 – 21.00 

Til stede:  Gry Høgberg, Johanna Brandsegg, Håkon Eggen, Silje Bjørgeengen, Christine Hegstad 

(til 19.00), Josefine Andreassen og Anne-Kristin Sollid fra administrasjonen.  

Forfall:  Anne Lene Strand Alme, Tage Nilsen, og Karoline Lund Bergset  

    

Sak Saksinnhold Ansvar 

1-24 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 8 – 23: Referatet ble godkjent uten 

kommentarer.  

b) Ny godkjenning Lotteri & Stiftelsestilsynet: Anne-Kristin følger opp. 

c) Medaljer KM tropp/gymhjul: KM ble avlyst. Rena som skulle vært 

arrangør, kjøpte inn medaljer, som kretsen har betalt. Josefine 

kontakter Rena for å få medaljene, slik at hun har kontroll på lageret 

til kretsen.  

d) Anleggskonferanse IIK, 17.02. Invitasjonen er sendt til alle i styret og 

utvalgsledere. Har noen mulighet for å delta, oppfordres de til det.  

e) Høring strategisk plan IIK, høringsfrist 18.02. Gry gir tilbakemelding i 

form av svar på spørreundersøkelse.  

f) Kretsledermøte, oppsummering: Gry representerte kretsen på 

kretsledermøtet. Hun deltok også i en gruppe som evaluerte 

omorganiseringen av NGTF. Det ble blant annet gitt tilbakemelding 

på organisering av kretsleddet. Viktig fokus fremover blir å stoppe 

forfallet blant ungdom.  

g) Evalueringsmøte parasamling NGTF, IGTK og Elverum: Gry, 

representant fra forbundet og Harald Jonasen fra Elverum Turn 

deltok. Det ble en veldig bra helg! Det er ønske om videre satsning 

på paraturn. For fremtiden må en sørge for at arrangementet er 

forankret i alle ledd i en tidlig fase. Her opplevde de ulike 

arrangørene det ulikt. Dialog med arrangørklubb er viktig. For 

fremtiden kan det bli aktuelt å lyse ut en parasamling på kretstinget.  

 

 

 

Anne-Kristin 

Josefine 

 

 

 

Alle 

 

Gry 

 

 

2-24 Opplandspokalen – utstyrsbehov 

Det har vært en lang prosess der en har sett på ulike løsninger for å få på 

plass bedre utstyr til kommende arrangement. Innkjøp av nytt utstyr har 

vært vurdert. En har landet på å leie utstyr fra noen få klubber. Disse 

klubbene vil da stå som ansvarlige for transporten av utstyret. Det vil kunne 

komme noen ekstra kostnader i forbindelse med dette, utover det som er 

budsjettert. Det er styret innforstått med.  

Det er budsjettert for innkjøp av nytt landingsområde, kr. 90 000. Josefine 

sjekker ut muligheten for å få dette på plass før årets arrangement.  

Lillehammer TF er ute som medarrangør til Opplandspokalen. Komiteen er i 

dialog med andre aktuelle samarbeidspartnere, som kan bistå med dugnad.  

 

Josefine 

3-24 Eurogym – tildelt støtte i 2023 og søknad om støtte i 2024 

Det har kommet inn en søknad om støtte fra Vardal TF. De har tatt på seg 

samkjøring av en felles tropp til Eurogym, bestående av 40 gymnaster fra 

Reinsvoll, Hamar og Vardal. Basert på sak 42-23, har de allerede fått 

utbetalt kr. 30 860 av søkersummen. Totalt søker de om støtte på kr. 

158 360.  

Styret innvilget det resterende beløpet på kr. 127500. Dette inkluderer kr. 

Gry/Anne-Kristin 
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1500 i deltakeravgift pr. deltaker. Kretsen tar forbehold om at de kun dekker 

deltakeravgift til de som faktisk reiser.  

Kretsen ønsker troppen lykke til, og gleder seg til å følge de.  

4-24 Årsrapporter 2023 

Bredde, tropp og RG har lagt inn sine rapporter. De øvrige legges inn før 

neste styremøte.  

 

Silje/Johanna/ 

Gry/Hedvig 

5-24 Ny utvalgsleder Turn  

Hedvig Selnes trakk seg som leder av utvalget rett før jul.  

Eugenio Morales overtar som leder i utvalget. I tillegg blir Ine Marie 

Helmersen også med i utvalget. Siv Leirvik-Engvik og Lars Jørgen Fjeld er 

de øvrige medlemmene i utvalget. Dato for vårens cuper er fastsatt og 

oppført i terminlisten. Utvalget jobber nå med å få på plass et kretslag, 

kretstreninger og kretssamlinger.  

 

6-24 Regnskapsrapport  

Anne-Kristin gikk gjennom siste oppdaterte regnskapstall. Det ser ut som 

om vi går mot et lite overskudd. Endelig resultat foreligger ikke.  

 

Lillehammer TF har fått utbetalt garantisummen for Opplandspokalen, kr. 32 

000. Det resterende beløpet av deres avtalefestede 1/3 av overskuddet, 

overføres til Lillehammer TF. Anne-Kristin sjekker opp summen med Siri 

Todnem før overføring.  

 

Styreleder og nestleder får fullmakt av styret til å redigere budsjettet for 

2024, avd. 38 Bredde. Summene gjelder innvilget tilskudd til Eurogym og 

fjerning av kretsandel til arrangør av Barnekretsturnstevnet.  

 

 

 

 

Anne-Kristin 

 

 

 

 

Gry/Anne Lene 

7-24 Representasjon på forbundstinget 

Gry representerer IGTK. 

Andre styremedlemmer som ønsker å delta, kan melde seg på som 

observatører for krets, dersom de ikke skal representere egen klubb. 

 

Gry 

Styret forøvrig 

8-24 Kommende arrangement 

Kurs:  

Det har vært gjennomført pilotkurs på IGS i Løten.  

Det kommer kurs på rekke og rad nå fremover.  

Arrangement:  

Tropp: Fokuset er på Opplandspokalen. Gry står for den offisielle åpningen. 

Er det andre fra styret som vil bidra, er de hjertelig velkomne til det.  

Det er ønskelig med et trenerseminar før august.  

KM blir til høsten. Kontakt med arrangør opprettes.  

Utvalget besøker klubber som ønsker det.  

Gymhjul: Fokusområde er her også Opplandspokalen og KM. En vil ha 

dialog med arrangør av BKTS for å sikre at gymhjul er med. En oppfordrer 

lokale klubber til å delta på nasjonale arrangement.  

Turn: Dato for cuper er satt. Det jobbes med å få på plass kretslag, 

kretstreninger og samlinger.  

Bredde: Det har vært møte med arrangør av BKTS, Rena. Morten Nordvang 

er kontaktperson i Rena. Arrangør skulle ha komitemøte tirsdag denne uken. 

De jobber med å få på plass komiteer og invitasjon. Fra kretsens side la en 

vekt på å ha fokus på aktivitet under arrangementet, samt at en må få på 

plass rett informasjon om fremmøtemedaljer i invitasjonen. Utvalget jobber 

videre med retningslinjene.  

 

Utvalgsledere 

9-24 Eventuelt 

Under Granspretten kom det frem ønske om en felles troppssamling for 

klubbene i IGTK, gjerne i løpet av sommerferien.  
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Håkon får innvilget støtte til trener 2 og sikringskurs 2 trampett, kursavgift, 

overnatting og reise. Han ønsker også å bli trenerutvikler. I den 

sammenheng må han ta kontakt med kompetanseavdelingen i NGTF først.  

   

 

Ref.: Anne-Kristin Sollid, 

Organisasjonskonsulent NGTF  

 


